
 Møtebok 
 Årsmøte 2022 
 Asker Venstre 

 12. januar 2023 kl.18:00 

 Asker Innbyggertorg 



 Program årsmøte 
 Tid: 12.01.2023 kl 18.00 
 Sted: Asker innbyggertorg 

 Velkommen ved leder Audun Aas 

 Sak 1 Konstituering av møtet 

 ●  Valg av møteleder. 
 Forslag  : Gunn-Torill Homme Mathisen og Gro Buttingsrud 

 ●  Godkjenning av innkalling 

 ●  Godkjennelse av styrets forslag til dagsorden 

 ●  Valg av referent. 
 Forslag  : Jon Steiner-Hansen 

 ●  Valg av tellekorps. 
 Forslag  : Christian Skrede og Tom Borgen Kristiansen 

 ●  Valg av redaksjonskomite for politiske uttalelser. 
 Forslag  :  Topp fire kandidater på kommunevalglisten 2023, pluss en fra styret. 

 ●  Valg av to personer til å underskrive protokollen. 
 Forslag  : Christian Skrede og Annemarie Abeler 

 Sak 2 Behandling av årsmelding og regnskap for styret 2022 

 ●  - Minneord  - Ingvild Tautra Vevatne 

 ●  - Årsmelding  – Audun Aas 

 ●  - Evaluering av nominasjonsprosessen  - Jostein Tellnes 

 ●  Regnskap  og revisjonsberetning – Gro Buttingsrud 
 Forslag til vedtak:  Årsmeldingen og regnskap med  revisjonsberetning for 2022 tas til 
 orientering av årsmøte med de endringer som kom fram i møtet. 

 Sak 3 Orientering om årsmelding for kommunestyregruppene 2022 

 ●  Elisabeth Holter - Schøyen presenterer 
 Forslag til vedtak:  Årsmeldingen tas til orientering 

 Sak 4 Politiske uttalelser  - Christian Skrede 

 Sak 5  Orientering om valgkampen 2023  - Leder av valgkamputvalget 



 Sak 6 Fastsette lokallagets sats for medlemskontigent 

 Sak 7 Behandle styrets forslag til mål og strategier for det kommende år 

 Sak 8 Behandle og vedta plan for lagets valgkamp 
 Forslag: Vedtas på ekstraordinært møte den 2.mars 2023 

 Sak 9 Behandle og vedta eget valgprogram for Venstre i kommunen 
 Forslag: Utsettes til ekstraordinært årsmøte den 2. mars 2023 

 Sak 10 Valg 

 Se eget vedlegg for valgkomiteens innstilling til nytt styre, revisorer og delegater til fylkesårsmøtet. 

 Det er ønskelig med et litt større styret enn vedtektenes minstekrav. Derfor vil det bli fremmet en 
 styreutvidelse ved ekstraordinært årsmøte i mars. 

 Utover dette skal det velges: 

 Valgkomitè: 

 Medlem: Ellen Høvik (på valg) 
 Medlem: Njål Vikdal (på valg) 

 Redaksjonskomitè 

 Forslag: Topp 4 fra kommunevalglisten 2023, samt en fra styret 

 Sak 11 Behandle og stemme over andre saker som er fremmet i samsvar med vedtektene 

 AVSLUTNING 



Valgkomiteens Innstilling 
Avgitt: 29.desember 2022 
 
Valgkomité: Kristian Hviding Kvam (Leder), Andreas Hafslund, Merete Haug (utmeldt) 
 

Styret 
 

Hvem Rolle Varighet Kommentar 

Audun Aas Leder 1 år igjen Ikke på valg 

Jon Steiner-Hansen Nestleder 2 år Ny - Tidligere vara med opprykk 

Gro Buttingsrud Medlem 1 år igjen Ikke på valg 

Annemarie Abeler Medlem 1 år igjen Ikke på valg 

Christian Skrede Medlem 1 år igjen Ikke på valg 

Utnevnes av UV i 
januar 

Medlem 1 år Utnevnt av Unge Venstre 

    

    

Tom Borgen 
Kristiansen 

Vara 1 år Gjenvalg 

Magnus Utheim 
Andersen 

Vara 1 år Ny 

Stine Blankholm Nymo Vara 1 år Gjenvalg 

    

 
Styreverv som kasserer, sekretær osv må konstitueres av styret selv. 

Revisorer 
Bjørn Lindvik (ikke på valg - 1 år igjen) 
Erling Bergsaker (gjenvalg 2 år) 
 

Delegater til fylkesårsmøte 2023 
Valgkomiteen innstiller på at det nye styret får fullmakt til å utnevne delegater til 
fylkesårsmøtet med 
utgangspunkt i listen nedenfor. Listen er utarbeidet på bakgrunn av styrets ringerunde for 
kartlegging av allerede aktive medlemmer og medlemmer med ønske om å delta aktivt.  
Asker Venstre har ca 14 delegater til fylkesårsmøtet. Personer i fet skrift har bekreftet at de 
kan delta. 
 

1. Audun Aas 



2. Elisabeth Holter-Schøyen 
3. Njål Vikdal 
4. Christian Dyresen 
5. Jon Steiner-Hansen 
6. Annemarie Abeler 
7. Gro Buttingsrud 
8. Christian Skrede 
9. Tom Borgen Kristiansen 
10. Magnus Utheim Andersen 
11. Stine Blankholm Nymo 
12. Andreas Hafslund 
13. Jostein Furelid Tellnes 
14. Per Holter-Schøyen 
15. Lisbeth Landfald 
16. Gunn-Torill Homme Mathisen 
17. Lasse Thue 
18. Unn Orstein 
19. Tore Killingland 
20. Alida Ravndal 
21. Jonas Vevatne 
22. Bernt Bucher Johannessen 
23. Tom Lindeberg 
24. Christian Steenfeldt-Foss 
25. Daniela Torsvik 
26. Christina Teige Apuzzo 
27. Ida Neuenkirchen 
28. Ellen Høvik 
29. Ellen-Kristin Lysne 
30. Erling Bergsaker 
31. Ingvild Tautra Vevatne 
32. Jan Martin Vevatne 
33. Ivar Knai 
34. Andreas Tjørve 
35. Arne Adolfsen 
36. Brage Kåsa Skarstein (stiller mulig for UV) 
37. Even Nestande 
38. Kristian Hviding Kvam 

 
 
 
 



 FORRETNINGSORDEN ASKER VENSTRES ÅRSMØTE 2022 

 Om debattenes generelle avvikling: 

 1.  Årsmøtet ledes av møteledere som velges ved konstitueringen av møtet. 
 Møtelederne må sørge for at de oppsatte rammene for debattene overholdes, og har 
 derfor myndighet til å foreslå om begrenset taletid skal benyttes, og bestemme når 
 “strek” skal settes. 

 2.  Medlemmer gis ordet i den rekkefølgen de melder seg på talerlisten. Alle innlegg 
 holdes fra talerstolen. 

 3.  Møtelederne kan tillate inntil to replikker til hvert debattinnlegg, med påfølgende 
 svarreplikk. En replikk skal være kort, og rette seg til det foregående innlegg. 

 4.  Møtelederne foreslår prosedyre for egenpresentasjon og støttetalere før personvalg. 

 5.  Eventuelle endringer i vedtatt forretningsorden krever 2/3 flertall. 

 Om forslag: 

 1.  Alle forslag som fremsettes til votering skal være innsendt innen de frister som er 
 vedtatt. Mindre redaksjonelle endringsforslag og kompromissforslag, som fremsettes 
 muntlig eller skriftlig ved avslutningen av et innlegg, skal rettes til møteleder. 

 2.  Muntlige forslag som f.eks. begrensning i taletiden eller setting av “strek” for 
 talerlisten, kan gå til votering dersom møtelederne gir sin tilslutning til dette. 

 Om votering: 

 1.  I saker hvor vedtektene eller forretningsorden ikke fastsetter voteringsprosedyre, 
 fastsetter årsmøtet denne før hver votering. Møteleders forslag til voteringsorden 
 legges til grunn, og andre forslag settes opp mot denne. 

 2.  Vedtak gjøres med simpelt flertallsvedtak i de saker der Asker Venstres vedtekter 
 ikke fastsetter voteringsprosedyre. Dersom stemmetallene for og mot i en sak er like, 
 faller forslaget. 

 3.  Ved personvalg stilles alternative forslag til valgkomiteens innstilling opp mot én 
 bestemt person i innstillingen. Det kreves over halvparten av de avgitte stemmene for 
 å bli valgt. Oppnås ikke dette ved første gangs votering, faller den av kandidatene 
 med færrest stemmer ut. Blank stemmeseddel regnes som avgitt stemme. Det 
 foretas nye valgomganger inntil én av kandidatene har fått over halvparten av avgitte 
 stemmer. Ved stemmelikhet foretas en ny votering. Ved andre gangs stemmelikhet 
 foretas loddtrekning. Stemmesedler ved valg skal inneholde det samme antall navn 
 som det antall personer som skal velges. 



 Valgprosedyre: 

 På årsmøtet legges valgkomiteens forslag til grunn. Hvis det er dissens i komiteen, legges 
 flertallets forslag til grunn. Endringsforslag til valgkomiteens innstilling må stilles til en 
 bestemt plass på listen. Det er ikke adgang til å foreslå at en person skal settes inn på listen 
 på en bestemt plass, og at øvrige navn skal forskyves nedover. valgkomiteen presenterer 
 først sitt arbeid og sin innstilling. 

 Alternative forslag til valgkomiteens innstilling skal settes opp mot en bestemt person i 
 denne innstillingen. 

 Dersom to eller flere kandidater er foreslått til en bestemt plass, eller hvis en av de 
 stemmeberettigede på møtet krever det, foretas skriftlig votering. Dersom det kun foreligger 
 et forslag til en eller flere bestemte plasser, og ingen forlanger skriftlig votering, kan valgene 
 gjøres ved akklamasjon. 

 Ved votering gjelder følgende: 

 1.  Den er valgt som oppnår flere enn halvparten av de avgitte stemmer (simpelt flertall). 

 2.  Dersom ingen kandidat i første valgomgang oppnår flere enn halvparten av de 
 avgitte stemmer, foretas omvalg. Er det flere enn to kandidater, faller kandidaten med 
 færrest stemmer ut i hver valgomgang, inntil én kandidat oppnår flere enn halvparten 
 av stemmene. 

 3.  Når to kandidater gjenstår, er den valgt som har fått flest stemmer. Ved stemmelikhet 
 foretas en ny votering. Ved andre gangs stemmelikhet foretas loddtrekning. 



 ÅRSMELDING 2022 
 ASKER VENSTRE 



 Verv og representasjon 

 Styret i Asker Venstre 

 Leder: Audun Aas 

 Nestleder: Ivar Knai (trakk seg i mai) 

 Styremedlem: Gro Buttingsrud (kasserer) 

 Styremedlem: Ellen Høvik (trakk seg i juni) 

 Styremedlem: Christian Skrede 

 Styremedlem:  Vera Alida Ravndal (Utnevnt av Unge Venstre) 

 Styremedlem:  Annemarie Tandberg Abeler  (medlemsansvarlig) 

 Varamedlem: Jon Steiner-Hansen 

 Varamedlem: Tom Borgen Kristiansen 

 Varamedlem: Christian Steenfeldt-Foss 

 Varamedlem: Stine Blankholm Nymo 

 Varamedlem: Njock-Nuela Ndip Sesay 

 (Alle varamedlemmer ble valgt for 1 år i 2021), alle andre ble valgt for 2 år i 2022 

 ENDRINGER I STYRET: 

 Jon Steiner-Hansen  og  Christian Steenfeldt-Foss  har  fungert som faste medlemmer av styret 
 etter de to som trakk seg. 

 Styret vil i den nærmeste fremtid utpeke et valgkamputvalg for kommunevalgkampen 2023. 
 Som leder er allerede utpekt  Per Holter-Schøyen  . 

 Revisorer 

 Bjørn Lindvik (valgt for 2 år i 2022) 

 Erling Bergsaker (valgt for 2 år i 2021) 



 Valgkomite 

 Det fremgår av sakspapirene til årsmøtet 12.01.2022 at styret innstilte Kristian Kvam som 
 leder av valgkomiteen, samt Merete Haug og Andreas Hafslund som medlemmer. 

 Deltakelse og verv i Viken Venstre 

 Gro Buttingsrud, varamedlem til fylkesstyret. 

 Deltakelse og verv i Asker 

 Se kommunegruppens årsmelding. 

 Deltakelse og verv i Viken Fylkesting 

 Fylkestinget: 2. vara Njål Vikdal 

 Hovedutvalg for samferdsel: 1. vara Njål Vikdal 

 Medlemsutvikling 
 Det har vært en positiv medlemsutvikling i Asker Venstre gjennom året med 18 nye 
 medlemmer totalt. Styret er fornøyd med medlemsveksten. 

 Alle har relativt umiddelbart blitt tilsendt en velkomst på e-post av medlemsansvarlig. Første 
 halvdel av 2021 var vi flinke til å ringe nye medlemmer. Vi har ringt de fleste medlemmene i 
 Asker Venstre minst en gang i løpet av 2022 for å høre litt om hva de er interessert i og hva 
 de eventuelt kunne tenke seg å bidra med. De som ønsker å være støttemedlemmer skal få 
 være det. Det er et nyttig bidrag til økonomien vår, både direkte ved medlemsavgift, og 
 indirekte gjennom støtte basert på antall medlemmer. Det er også med på å beregne antall 
 delegater Asker Venstre har på fylkesmøter. 

 Medlemmer  2020  2021  2022 

 Totalt  164  176  183 (15.12.2022) 

 Betalende  136  134 



 Aktivitet 

 Styremøter 

 Vi har hatt 12 styremøter gjennom året, i hovedsak hver tredje uke med unntak av 
 sommermånedene. Som for mange andre, startet året med digitale møter før vi igjen 
 begynte å treffes fysisk. Vi har møttes i Asker Rådhus på Asker Venstres grupperom eller på 
 Viken Space. Vi hadde et møte hos Gro Buttingsrud, hvor vi både gikk gjennom 
 beholdningen av valgkampmateriale og fikk servert hjemmelaget lasagne. Dette var svært 
 hyggelig, og det hadde vært fint om vi fikk til flere styremøter på hjemmebane i 2023. 

 Foruten styremøtene har det vært utstrakt dialog i egen Messenger-gruppe forbeholdt styret 
 og gruppeleder, samt på e-post. 

 Nominasjonsmøte 

 Nominasjonsmøtet for valg av listekandidater til kommunestyrevalget ble avholdt på Viken 
 Space med godt oppmøte den 27. oktober. 

 Valgkomiteens innstilling ble vedtatt uten endringer. 

 Medlemsmøter 

 Uformelle politiske treff 

 I første halvår ble det avholdt jevnlige uformelle politiske treff, til sammen tre i tallet, på 
 ulike steder i kommunen - Slemmestad, Tofte og Asker. Der ble det for hver gang satt et tema 
 for treffet (generell politisk debatt, kjernekraft og demokrati). Møtene ble avholdt på ulike 
 restauranter med mulighet for bevertning. 

 Treffene var en suksess og trakk hver gang ca 10 medlemmer. 



 Åpent møte om Oslofjorden 20. april 

 Gjennomført etter initiativ fra Asker Venstre Seniornettverk og i samarbeid med Asker Senior 
 Høyre. Ivar J. Knai deltok for styret/utdanningskomiteen. Det var meget god deltakelse og 
 gode foredrag. Asker Venstre har ytterligere markert sitt eierskap til Oslofjord-saken. 

 Medlemsmøte på Teglen 

 Den 15. september inviterte vi til medlemsmøte på Teglen, også kalt Spikkestad kirke- og 
 kultursenter. Leder for nominasjonskomiteen, Jostein Tellnes, oppdaterte oss på arbeidet 
 med å lista til neste års kommunevalg, og flere kandidater presenterte seg selv. Møtet ble 
 også kringkastet digitalt. I tillegg presenterte lederen av programkomiteen, Elisabeth 
 Holter-Schøyen førsteutkastet til programmet. Medlemmer av komiteen presenterte også 
 kort kapitlene de var ansvarlige for. 

 Det ble et hyggelig møte, med rom for spørsmål og diskusjoner. 

 Juletreff 

 Den 6. desember inviterte Asker Venstre alle medlemmer med venner til Juletreff på 
 Baracoa Cafè i Asker sentrum. Lokallaget spanderte julegløgg og pepperkaker på de 
 oppmøtte. 

 Vi fikk også besøk av vår stortingspolitiker Abid Raja. 

 Fylkesårsmøtet for Viken Venstre 

 19.-20. mars deltok 16 delegater på fylkesårsmøte i Drammen. 2 dager før møttes vi digitalt 
 for å koordinere oss samt å dele tips og erfaringer med nye delegater. Det var fint å kunne 
 stille godt forberedt. Asker Venstres medlemmer hadde sendt inn flere forslag til politiske 
 uttalelser. Dessverre fikk vi ikke vedtatt noen av våre forslag, men vi klarte å sette preg på de 
 som gikk gjennom. 

 Det er alltid trivelig å treffe andre engasjerte medlemmer fra hele Viken. Gjennom 
 gruppearbeid fikk vi diskutert  programarbeid, lokal  skolepolitikk og grønne jobber. På 
 kvelden var det duket for fest med tema Grønn Prix hvor blant annet fylkestingsrepresentant 
 Solveig Schytz hadde funnet frem finstasen og sangstemmen. På søndagen ble vi invitert til 
 samtale mellom nåværende Unge Venstre-leder Ane Breivik, og veteran Odd Einar Dørum. 
 Det var underholdende og tankevekkende. Helgen ble rundet av med overraskelsesbesøk av 
 Guri Melby. 

 Det som preget fylkesårsmøtet var den grusomme krigen i Ukraina, som på dette tidspunktet 
 hadde vart i en knapp måned. En av uttalelsene het Solidaritet med Ukraina og kan leses 



 her:  https://www.venstre.no/artikkel/2022/03/20/solidaritet-med-ukraina/  . Guri Melbys og 
 Venstres klare linje fra starten av invasjonen var noe fylkesleder Arjo van der Genderen la 
 stor vekt på. 

 Vi publiserte en sak om fylkesårsmøtet på nettsidene våre for de som er interessert 
 https://www.venstre.no/artikkel/2022/03/30/gronne-og-levende-lokalsamfunn-rapport-fra- 
 viken-venstres-siste-arsmote/  . 

 Ekstraordinært fylkesårsmøte for Viken Venstre 

 Nominasjonsmøtet ble utsatt fra det ordinære fylkesårsmøtet i mars til et ekstraordinært 
 fylkesårsmøte ettersom videre status for Viken fylke ikke var avklart. Nå ble Viken som ventet 
 oppløst som fylke på vårparten. Fra Asker Venstre var Elisabeth Holter-Schøyen innstilt som 
 2. kandidat, og Tobias Bremnes som 4. kandidat. Begge ble valgt inn på disse plassene 
 ettersom nominasjonsmøtet fulgte nominasjonskomiteens innstilling. 

 Det store spørsmålet var også om vi også skulle oppløse Viken Venstre. Flere pekte på 
 styrken av å ha et felles sekretariat, noe som spesielt de små lokallagene setter pris på. 
 Andre mente at fylkeslagene burde følge valgkretsene, som fremdeles følger de 3 gamle 
 fylkene. Man kan fortsette med felles ressurser og utstrakt samarbeid selv om vi skulle 
 oppløse Viken Venstre. Viken fylke opphører formelt 1. januar 2024. Etter en votering endte 
 vi på å beholde Viken Venstre inntil videre. 

 Landsmøtet i Venstre 

 Asker Venstre fikk to delegater til Landsmøtet. Våre representanter var Elisabeth 
 Holter-Schøyen og Audun Aas. 

 Asker Venstres miljøpris 

 Miljøprisen er ikke blitt utdelt i 2022. 

 Kommunikasjon og informasjon fra Asker Venstre 
 Asker Venstre har en informasjonsside og et diskusjonsforum på Facebook. I tillegg har Asker 
 Venstre sendt ut nyhetsbrev med jevne mellomrom. Asker Venstres nettsider har også blitt 
 oppdatert med aktuell informasjon og begivenheter. 



 Økonomi 
 Foreløpig resultat  for 2022 er 151 633,- kroner, mot  budsjett som var på kr 142 400,-. 

 Foreløpige inntekter  i perioden har vært kr 170 724,-,  mot budsjett kr 188 000,-. 
 Hovedårsaken til avviket er mindre tilskudd fra Opplysningsfondet og andre sentrale 
 tilskudd. 

 Foreløpige kostnader  er beregnet til kr 19 091,-,  mot budsjett kr 45 600,-. Det er imidlertid 
 ventet en faktura for deltagelse på fylkesårsmøtet på ca kr 20 000, som vil øke kostnadene 
 og redusere overskuddet tilsvarende. 

 Det gir laget en  bankbeholdning på ca kr 320-340 000,-  ved årets slutt  . 

 Se vedlagte regnskap for detaljer. 

 Endelig og revidert regnskap vil bli fremlagt på årsmøtet. 

 Budsjett for 2023:  Laget regner med å ha inntekter  på kr 171 000,- i 2023, hvilket gir en 
 samlet beholdning på ca kr 513 000,- til fordeling i valgkampåret 2023. Det settes av kr 400 
 000,- til neste års valgkamp og kr 85 000,- til egne kostnader, hvorav noe vil være buffer for 
 den forestående valgkampen. Overskuddet i 2023 vil være på ca kr 22 500,-. 

 Asker Venstres seniornettverk 
 Etter vedtak på årsmøtet for 2020 og på initiativ fra Ingvild Tautra Vevatne, ble det etablert 
 et eget seniornettverk i Asker Venstre med henne som leder. 

 Seniornettverket har i 2022 bl.a. gjennomført et dagsseminar på Oslofjordmuseet i Vollen 
 med tema “Hvem skal redde Oslofjorden?” i samarbeid med Asker Senior Høyre og med 
 eksterne foredragsholdere. 

 Utover nevnte arrangement, har seniornettverket avholdt to åpne møter om programmet 
 for kommende valg til kommunestyre. Ressurspersoner i nettverket utover Ingvild Tautra 
 Vevatne er Erling Bergsaker og Mary Samdal. 

 Asker Venstres seniornettverk er helt essensielle i å følge opp våre eldre medlemmer, f eks 
 med oppmerksomhet ved bortgang. 

 Styrets egenevaluering 
 Styret har arbeidet godt i 2022. Det er avholdt jevnlige styremøter og styret har gjennomført 
 vedtektspålagte oppgaver og deltakelser. Vi har også gjort partilaget synlig i lokalmiljøet med 



 “stands” i blant annet Tofte, Sætre, Vollen og Asker, flere politiske treff og tilfredsstillende 
 mediedekning (se også eget punkt om seniornettverket). 

 Videre er det gjennomført et betydelig ryddearbeid i gammelt materiell og utstyr og 
 klargjort for ny logo og profil ved inngangen til valgkampen. 

 I likhet med resten av samfunnet, startet 2022 med Covid-19-restriksjoner og digitale møter. 
 Det var derfor veldig flott å kunne møtes fysisk igjen utover året. 

 Mange medlemmer har stått på for Asker Venstre, både blant de som har hatt verv og 
 formelle oppgaver og de som ikke har det. For enkelte har det blitt litt for mange oppgaver, 
 hvilket har medført at vi har mistet noen aktive medlemmer. 

 Vi erkjenner at vi må virkelig sette pris på og heie frem ildsjelene blant oss. Styret har 
 gjennomført en prosess og etablert en struktur som skal hjelpe på arbeidsfordelingen og 
 forhåpentligvis motivasjonen blant styremedlemmer og andre aktive medlemmer. 

 I sum anser styret året 2022 for å ha vært et aktivt og godt år for Asker Venstre med mange 
 gode resultater. 

 For styret i Asker Venstre 21.12.2022 

 Audun Aas 
 (sign.) 



Budsjett 2022 2022 Avvik Budsjett 2023

INNTEKTER/Disponibelt
Inngående saldo Asker Venstre 193 769 340000
Sum aktiva

Offentlige tilskudd 145 000 143 299 -1 701 145000

Medlemskontigent 13 000 13 725 725 13000

Opplysningsforndet og andre sentrale tilskudd 30 000 13 700 -16 300 15000
Andre inntekter 0
Samlet inntekt 188 000 170 724 -17 276 513000

UTGIFTER
Kostnadsførte anskaffelser (Inventar-utstyr) 0 0 0

Annonser 0 0

Annen fremmed tjeneste 0 0
Fremmede tjenester 0

Eksterne seminar/ kurs 20 000 20 000 20000

Valgkamputgifter 0 0 400000

Egne kurs og møter (2023: Valgkamp-buffer) 20 000 -13 815 6 185 65000

Annet

Kontorkostnad 40 000 -13 815 26 185 485000

Porto/ konvolutter 0
Gebyrer 600 -577 23 600
Porto, telefon og bankgebyr 600 -577 23

Gaver, oppmerksomhet o. l. 5 000 -4 699 301 5000

 

Avsatte kostnader

Samlede kostnader

RESULTAT 142 400 151 633 -9 233 22400

Driftsresultat

Renter

Ordinært resultat

AKTIVA

Bankbeholdning 340 000
Sum aktiva

PASSIVA

Avsatte kostnader 2022 0
Utestående fordringer 2022 0
Resultat 2022 151 633
Egenkapital 193 769
Sum passiva 345 402

ASKER VENSTRE 
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Innhold: 

1. Arbeid i kommunestyret, formannskapet og utvalgene 
2. Verv 
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KOMMUNESTYRET  
Det har i 2022 vært avholdt 7 kommunestyremøter, hvorav 1 digitalt. Arbeidet innenfor de 
forskjellige utvalgenes ansvarsområde er kommentert i kapitlene for hvert utvalg. Det ble i 
tillegg til møtene gjennomført seminar for alle kommunestyrets medlemmer på Leangkollen 
18. og 19. mars. Et interessant program hvor særlig disse innleggene vakte begeistring og 
ettertanke:  

• Hvordan utvikle fremtidens Asker v/Erling Dokk Holm  
• Askerpolitikken og Asker kommune sett fra et redaktørperspektiv v/Dag Otter Johansen 

 

Året 2022 har vært preget av krig, pandemi, rekordhøye strømregninger, økte 
rentekostnader og økte varekostnader. Dette har preget også Asker politikken, og vi har fulgt 
næringslivet i Asker sine utfordringer i forbindelse med dette. 

 

Budsjettvedtak 2022 
Grunnet de økonomiske utfordringene er det behov for tiltak for å dempe utgiftsveksten i 
kommunen, samt å foreta omstillinger på enkelte områder. Vi ser også at det vil være behov 
for å skyve på enkelte investeringer.  
 
Det økonomiske bildet er endret, og vil kunne komme til å endre seg ytterligere når 
Stortinget har vedtatt statsbudsjettet for 2023.  
 
Det har vært relativt knapp tid til å vurdere konsekvenser etter at statsbudsjettet ble lagt 
frem og frem til vi skulle legge frem vårt budsjettforslag. Venstre, fikk derfor med Høyre, 
Senterpartiet og Krf gjennomslag for en ny revidering i februar/mars der budsjettet kan sees 
i sammenheng med årsresultatet for 2022, endringer i statsbudsjettet etter Stortingets 
behandling, andre endringer i samfunnsøkonomien, samt utsiktene for 2024.  
 
Mange husholdninger har fått det trangere på grunn av betydelig prisstigning, renteøkninger 
og store strømutgifter. Derfor så vi det som et viktig tiltak å dempe veksten i vann - og 
avløpsgebyrene for innbyggerne våre, og valgte å subsidiere økningen på til sammen 115 
millioner over 2 år, fra kommunekassen. 
 
Flertallspartiene leverte 12 verbalforslag til HP 2023-2026, og Venstre fikk her gjennomslag 
for disse 4:  
Bedre busstilbud i hele Asker  
Bærekraftig idrett 
Velkommen til Asker! 
Høringsinnspill/medvirkning. Hvordan når man ut til de planer og saker skal gjelde for. 
 
Kommunestyret vedtok å nedsette et oppgaveutvalg for Skogsborg. Et viktig prosjekt for 
også å få testet denne arbeidsformen i inneværende periode. Venstre fikk plass som en av 
tre politikere i utvalget, med Christian Dyresen. 
 
Venstre har vært representert i kommunestyret med Elisabeth Holter-Schøyen, Njål Vikdal, 
Marit Meyer 1. halvår og Christian Dyresen 2. halvår. Lasse Thue har møtt som vara. 
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Marit Meyer søkte om fritak fra sine verv før sommeren, grunnet ny jobb som var vanskelig å 
forene med de politisk verv hun hadde. 

 

FORMANNSKAPET (Medlem: Elisabeth Holter-Schøyen) 
20 møter har vært gjennomført i formannskapet i 2022, og det har vært 251 saker til 
behandling. I tillegg til dette har det vært gjennomført et Handlingsplanseminar på Kleivstua 
1 og 2. mars. Formannskapet hadde også periodens studietur som gikk til Brüssel 6.-8. 
september, hvor det var lagt opp et tettpakket og svært interessant program. Asker ble 
medlem av Osloregionens Europakontor i 2021. Formålet med vårt besøk var å bli bedre 
kjent med kontoret, samt å få en innføring i EU-programmer, prosjektmuligheter og politikk 
som er direkte relevant for Asker og andre norske kommuner.  
Under dette besøket fikk vi også nyheten om at Asker er valgt ut som en av 12 kommuner 
som EU pilot innen sirkulær økonomi. Alle med forskjellig tema. Flott at vårt tema er sirkulær 
økonomi innen bygg og gjenbruk av materialer. Hvor prosjektet vårt er Nedre Sem Låve. Et 
viktig prosjekt både for sosial bærekraft, økonomisk bærekraft og ikke minst miljømessig 
bærekraft.  

Det har ellers vært mange store saker til behandling dette året. Reguleringsplaner for 
Trekanten, Dikemark idrettspark og Høn Landås. Det har vært stort fokus på nye Hvalstad 
skole, som til slutt endte med å bygges klimavennlig. Skolen skal også Svanemerkes. Dette er 
en sak Venstre har jobbet hardt for under hele prosessen. 

Videre har vi behandlet plassering av barneskole og ungdomsskole i Sætre, ny hurtigbåtkai 
for elektriske hurtigbåter i Slemmestad og flere temaplaner. I tillegg til flere saker om 
Oslofjorden og oppfølging av tiltaksplanen. 

Kommuneplanens arealdel ble sendt på høring 8. februar. Her har det kommet inn over 700 
innspill, og et viktig arbeid står foran oss i 1. kvartal 2023. 

Formannskapet følger tett kommunens økonomiske situasjon, og får derfor månedlige 
rapporteringer i tillegg til tertialrapportene.  

Formannskapet har også fulgt tett opp planene for Øvre Sem, og Venstre har sammen med 
Senterpartiet fulgt opp at salgsprosessen ikke bare skulle handle om pris, men også konsept 
og innhold.  

Det var derfor svært gledelig den løsningen som landet på tampen av året, med vedtak om 
salg i formannskapet 8. november. Til en ny eier som ønsker å ta vare på stedets identitet, 
historie og tradisjoner. Og som ser stedets potensiale for å være et samlingspunkt og 
arnested for spennende aktivitet: med flerbruk, samarbeid, kunnskapsformidling og 
synergier med lokale produsenter og profesjonelle aktører. En eier som ønsker å ta historien 
til Sem tilbake. Det blir spennende å følge!   

Formannskapet har et godt klima med gode og av og til friske diskusjoner, hvor Venstre 
jobber både i forberedelsene og i møtene for gjennomslag for god Venstrepolitikk. 
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HOVEDUTVALG OPPVEKST (Medlem: Njål Vikdal) 
 

 

Utvalg for PLAN- og BYGGESAK (Nest-leder: 1. halvår: Marit Meyer, 2. halvår: Gro Buttingsrud) 
Utvalg for plan og byggesak hadde i perioden fram til sommeren 8 vedtaksførende møter 
med forutgående befaringer. Venstre har nestlederen i utvalget, som deltar på forberedende 
møter med administrasjonen forut for utvalgsmøtene.  

Også første halvår av 2022 bar preg av arbeid med kommuneplanens arealdel. I tillegg var en 
betydelig mengde reguleringsplaner i tidsrommet til behandling i utvalget. Venstres medlem 
la hele veien vekt på å gjennom godt samarbeid jobbe for viktige Venstresaker som 
fortetting med kvalitet, redusert nedbygging av natur og klimavennlige løsninger i 
reguleringsplaner. Av store saker kan nevnes førstegangsbehandling av utbygging av 
Trekanten. En særdeles viktig sak for utviklingen av Asker sentrum der Venstre har jobbet for 
akseptable volum, gode og åpne arealer for allmennheten, innovative grønne løsninger og 
en best mulig områdeutvikling i denne delen av Asker sentrum med viktige landskapstrekk 
for kommunen.  

Av andre saker kan nevnes reguleringsplan for Dikemark idrettspark der det ble gjennomslag 
for å skåne kantsonene langs kanalen og vannet. Den siste store sentrumstomta i Heggedal 
sentrum var i perioden til sluttbehandling og viktige hensyn til landskapsbildet og klimavalg 
ble gjennom reguleringsprosessen styrket. Nevnes må også arbeidet med regulering av park 
og gangsti ved Tåjeodden og Kutangen der et samlet utvalg uttrykte dyp bekymring for 
kompleksiteten og utfordringene i saken. Denne saken blir det svært viktig å få løst, av 
hensyn til både Slemmestad sentrum og til Oslofjorden.  

Det ble avholdt 6 utvalgsmøter i høsthalvåret, med forutgående møter med 
administrasjonen og 4 befaringer. Man har behandlet noen større reguleringssaker i tillegg 
til de mindre klage/reguleringssakene. Av de viktigste er førstegangsbehandling av den 
planlagte rundkjøringen i krysset Bleikerveien/Røykenveien, sluttbehandling av 
reguleringsplanen for vendespor ved Asker stasjon og gang/sykkelvei til Nesøya, fortau i 
Østskogveien og overgangsbru ved Rortunet. Flere av sakene har gått i flere år, og det er bra 
å ha fått en konklusjon. Spesielt er vi fornøyd med å ha fått med en protokolltilførsel 
angående de fire beboerne i Østskogveien som etter å ha avstått grunn til nytt fortau også 
ville fått ulempen med drifting av en ny liten veistump. Vi håper kommunen finner en 
løsning så også denne lille veistumpen kan brøytes og vedlikeholdes på lik linje som resten av 
Østskogveien.  

I tillegg har nytt gebyr-regulativ, høringsuttalelsen «på trygg grunn», ang 
kvikkleireproblematikken, fastsettelse av planprogram for Røyken næringspark vært store og 
viktige saker. Vi har forsøkt å videreføre Marits gode arbeid.  

Mht både Østskogveien, gang/sykkelveien til Nesøya og flere andre vedtatte 
reguleringsplaner håper vi at kommunen etter hvert får en økonomisk situasjon som gjør det 
mulig å få gjennomført planene.  
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Hovedutvalg for VELFERD (1. vara Gro Buttingsrud) 
Det har vært avholdt 9 møter i utvalget hvor vår representant har vært innkalt på 6. Det har 
vært mange større temaplaner, som  

·         Leve hele livet – i et aldersvennlig Asker 
·         Psykisk helse og rus 
·         Kultur 
·         Personer med nedsatt funksjonsevne 
·         Digi og smart bruk av teknologi 

  
Første halvår ble vi løpende holdt orientert om kommunens arbeid mht pandemien. Det har 
også vært avholdt dialogmøter med forskjellige kommunale virksomheter, hvor vår 
representant ikke var invitert med. Det er tatt opp med utvalgsleder og vil forhåpentligvis bli 
endret til neste anledning. Det har vært mye fokus på samskaping med frivilligheten i 
forskjellige sammenhenger.  
 
Nye boformer for eldre er et stort satsningsområde, sammen med utarbeidelsen av 
boligtrappen, hvor målet er at flest mulig skal klare seg best mulig hjemme så lenge det er 
forsvarlig. Venstres representant har vært opptatt av at man må se på livskvalitet som et 
kriterium, ikke bare overlevelse.  
 
Asker kommune har satt i gang med TØRN-prosjektet, som skal se på oppgavefordelingen på 
de forskjellige yrkesgruppene i helsetjenestene, med formål «rett person på rett oppgave». 
Vi håper dette vil gjøre det enklere å rekruttere og beholde personalet fremover.  
Vi har også hatt saker ang transporttilbud for personer med nedsatt funksjonsevne, 
fremtidens seniortilbud på innbyggertorgene, brukerundersøkelser fra hjemmetjenesten, 
samarbeid med vekstbedrifter, avlastning for pårørende til personer med demens, 
pakkeforløp hjem for kreftpasienter og mange flere mindre saker. 
  
Vi har et godt samarbeid med posisjonen og opplever at våre innspill blir hørt. Det er 
allikevel en ulempe å ikke være fast medlem av utvalget, da er det en del man går glipp av, 
som innkalling til dialogmøter. Problematikken er tatt opp med utvalgsleder som skulle ha i 
mente at vi ønsker å være med der vi kan.  
 
 

Hovedutvalg for MEDBORGERSKAP (Medlem: Christian Dyresen) 
Det har vært gjennomført 10 møter, samtlige fysiske avholdte møter, på Asker Rådhus. Det 
har i perioden ikke vært gjennomført studieturer, men følgende befaringer: 

• Idrettshallene i Asker kommune 
• Sætre Innbyggertorg 
• Asker Kulturskole 
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Det har vært behandlet og vedtatt en temaplan; Temaplanen for kulturliv 

Til sammen har utvalget behandlet 57 saker. Det har i tillegg vært gjennomført 2 
dialogmøter med lokalsamfunnsutvalgene, og innspillsmøter med Asker Idrettsråd, 
Frivillighetsutvalget i Asker og Asker Kulturråd. I tillegg har det vært gjennomført en rekke 
orienteringer, med Frivillighetsåret 2022 som gjennomgående tema. 
 
Sentrale saker og prosjekter har vært behandlet/vedtatt: 

• Handlingsplan for reiseliv i Asker kommune 
• Oppgaveutvalg for Skogsborg 
• Handlingsplan for 2023-2026 
• Gravferdsordningen 
• Gebyrer og satser for Kulturskolen 
• Harmonisering av aktuelle gebyrer og avgifter 
• Høringsuttalelse til Temaplanen for digitalisering 
• Rehabilitering av Holmen Ishall 
• Handlingsplan for islflater i Asker 
• Bruk av Røyken Prestegård 
• Overtagelse av Strandsitterhuset på Konglungen 
• Samarbeidsavtalen med MIA – Museene i Akershus 

 

Arbeidet i utvalget har vært preget av godt samarbeid mellom posisjon og opposisjon, med 
godt gjennomslag av grønne saker som fokuserer på medvirkning, kultur og frivillighet i hele 
kommunen og KlartSpråk-metodikk 

 

Hovedutvalg for SAMFUNNSTJENESTER (Leder: Elisabeth Holter-Schøyen) 
Det har i løpet av 2022 vært gjennomført 9 møter i utvalget. 

60 saker har vært behandlet. Utvalget har gjennomført 3 befaringer, 2 workshoper og har 
fått 20 presentasjoner. 

Det har vært stor spredning i sakene. Her er noen av temaene: klimasatsmidler, vann og 
avløp, besøkssenter Oslofjorden, friområder, idrettshaller, parkering, fartsgrense på fjorden, 
Hvalstad skole, Tofte samfunnshus, restaurering av myr, kommuneplanens arealdel, 
handlingsprogram, oppfølging av tiltaksplan for Oslofjorden, stillehavsøsters, båthavner, 
økonomisaker, turnhall, isflater, mikromobilitet, delingssaker, vinterkontrakter, Nedre Sem 
låve, Lahell renseanlegg, for å nevne noen. 

Vi har også behandlet flere temaplaner – både egne og høringer. En stor og svært viktig 
temaplan ble vedtatt i 2022; nemlig temaplan for vann og vannmiljø. Her sørget Venstre for 
å få inn Helhetlig tiltaksplan for en ren og frisk Oslofjord med et aktivt friluftsliv innlemmet i 
planen. I tillegg til å be om egne politiske saker på hvordan Asker kommune skal følge opp 
tiltaksplanen. 

Vi har fått presentert kunnskapsgrunnlaget til en annen svært viktig temaplan; Temaplan for 
naturmangfold. Her har utvalget også gjennomført en workshop og skal jobbe videre med 
planen i 2023.   
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Svært gledelig er det at vi allerede denne høsten kunne åpne «Om igjen» i Slemmestad - et 
av Norges største ombrukssentre! Senteret springer ut fra verbalforslag vi hadde til 
budsjettbehandlingen i 2019. Verbalforslaget handlet om at vi ønsket en strategi for sirkulær 
økonomi for Asker, som et delprosjekt/grunnarbeid inn mot ny energi- og klimaplan, og vi ba 
om at strategien skulle inkludere mulighet for et senter for sirkulær økonomi i samarbeid 
med lokalt næringsliv.  

Dette prosjektet har fått Klimasatsmidler hele 3 ganger - det er unikt. Og viser hvor viktig 
Klimasatsordningen er! Leder og nestleder i utvalget var sammen med folk fra 
administrasjonen på studietur til Retuna i Sverige i februar 2020. Der fikk vi mye inspirasjon. 
Også på hvordan ting ikke skulle være. 
Det er svært motiverende å se hvor raskt et så stort prosjekt har latt seg realisere!  
Da NRK Dagsrevyen skulle dekke naturtoppmøte som pågår i Canada, ønsket de å fokusere 
på ett av hovedtemaene på møtet som er hvordan menneskelig aktivitet/forbruk truer 
naturen. NRK ønsket et positivt eksempel på hvordan vi kan satse på ombruk og bidra til 
redusert forbruk. De synes det er interessant at en kommune satser slik Asker gjør, og 
ønsket å vise Omigjen som et positivt eksempel på hva som gjøres.  Innslaget var tirsdag 6. 
desember, og de viste seerne en brukt vare sin reise fra den leveres på Yggeset 
gjenvinningsstasjon til den settes ut i butikk på Omigjen.  

I Aftenposten lørdag 10. desember var også dette prosjektet vårt nevnt i en kronikk om 
ombruk fra direktøren i Avfall Norge og lederen av Framtiden i våre hender, og at de ønsket 
mer av slike prosjekter. Asker oppnår anerkjennelse og fokus både nasjonalt og 
internasjonalt for det arbeidet vi gjør.  

 
Venstre fikk inn i samarbeidsavtalen med flertallspartiene at Asker skal være en nasjonal 
klimavennlig foregangskommune på veien mot å bli et lavutslippssamfunn med kraftig 
reduksjon i utslipp og hvor ressursene utnyttes på en mye bedre måte enn i dag. Og vi skal 
ligge helt i front i arbeidet med å hindre plast i naturen og innen sirkulær økonom.  
Vi er godt i gang med flere innovative prosjekter. For sirkulær økonomi, for utslippsfrie 
byggeplasser, for klimavennlig byggeri, utslippsfri transport, grønn mobilitet mm. Helt på 
tampen av året vedtok vi også Handlingsplan plast. En viktig plan i forhold til arbeidet med 
bekjempelse av plast i naturen.  
Og vi har et klimabudsjett som skal vise hvordan vi jobber videre med innsatsområdene i den 
neste fireårsperioden.  

Venstre har også fulgt opp saken hvor Kystverket ønsker å sprenge ny kystled vest for Håøya 
og har Ola Elvestuen med på laget. Han har på nytt stilt spørsmål til Fiskeri- og 
havbruksministeren, og svaret er ikke oppløftende.  

Også i år har Venstre hatt gleden av å være to representanter i flere av møtene, da Jostein 
Tellnes har møtt som vara.  

Nå ser vi frem til 2023 hvor vi vil fortsette det viktige arbeidet med å få gjennomslag for god 
og grønn Venstrepolitikk. 

Det er et meget godt samarbeidsklima i utvalget. Det er gode diskusjoner og vi jobber oss 
ofte frem til enighet i de store sakene.  
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KLAGEUTVALGET, (Leder: Lasse Narjord Thue) 
Kommunestyret i Asker har oppnevnt Klageutvalget til kommunens særskilte klagenemnd. 
Klageutvalget behandler og avgjør klager over enkeltvedtak truffet av kommunalt 
forvaltningsorgan (underinstansen), og hvor det ikke er anledning å påklage vedtaket til 
statlig organ (f.eks. statsforvalteren). Enkeltvedtak fattet av administrasjonen eller 
formannskapet kan derfor påklages til kommunens klageutvalg. For enkeltvedtak fattet av 
kommunestyret er det statsforvalteren i Oslo og Viken som er klageinstans. 

 
Klageutvalget kan prøve alle sider av påklagede enkeltvedtak truffet av den kommunale 
forvaltningen der statlig organ ikke er klageinstans. Ved å klage til Klageutvalget gis det 
mulighet til å få prøvet saken på nytt på en enkel, rimelig og hurtig måte. Dette styrker 
rettssikkerheten for innbyggere i Asker kommune. 
 
Klageutvalget har i 2022 avholdt 8 møter, og behandlet totalt 43 saker. Gjennom hele 
inneværende kommunestyreperiode, har det fra Klageutvalget i flere saker vært nødvendig å 
bemerke lang saksbehandlingstid. Dette da det er for mange klagesaker hvor lang 
saksbehandlingstid ikke kan naturlig forklares. Samtidig er det store forskjeller i sakstyper 
det klages på, og med få eller ingen klager fra noen saksområder. Basert på både lavt antall 
klager over tid, samt en skjev fordeling av klager mellom saksområdene innenfor utvalgets 
mandat, så vurderer Klageutvalget det som en mulighet at det ikke i tilstrekkelig grad 
opplyses om klagerett der det er fattet enkeltvedtak i tråd med forvaltningsloven.  
 
 

Styremedlem HOLMSBU KUNSTMUSEUM – Henrik Sørensens samlinger, Christian Dyresen 

Christian Dyresen har siden 2019 vært oppnevnt som politisk valgt styremedlem, valgt på 
vegne av posisjonen i Asker.  

Siden 2021 har museet vært i forhandlinger med MIA – Museene i Akerhus, etter at 
stiftelsen Drammensmuseum sa opp konsolideringsavtalen med museet i 2021. Drammens 
museum har drevet museet frem til sommeren 2022, hvor Venneforeningen for museet tok 
over drift basert på åpningstider kun for forhåndsbookede grupper og arrangement.  

Det er nettopp inngått en driftsavtale inntil videre mellom Drammens Museum og Asker 
commune frem til ny driver er på plass. Det antas at det kommer en beslutning om drift, og 
eventuell overføring av eierskap / konsolidering tidlig 2023. Det har vært en betydelig 
arbeidsmengde for styret i museet gjennom 2022, og det antas at det vil fortsette 1.halvår 
2023 inntil ny driver/eier er på plass. 

 

Annet 
Asker Venstre har et tett og godt samarbeid med Venstres stortingsgruppe, og gruppeleder 
deltar på ukentlige møter. Noe som gir en god mulighet for å løfte lokale saker nasjonalt, og 
vice versa.  
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Restaurant- og serveringsbransjen 
Asker Venstre engasjerte seg tidlig i utfordringen for næringslivet i Asker grunnet Korona, og 
spesielt restaurant og serveringsbransjen. Aktører i Asker startet et restaurantopprør, og 
Asker Venstre v/Elisabeth Holter-Schøyen inviterte Guri Melby på besøk til representanter 
for disse i Asker, sammen med Asker næringsforening. Det resulterte i at Venstre fremmet et 
representantforslag, dok 8, med flere forslag til tiltak. Dette fikk dessverre ikke flertall i 
Stortinget. Venstre og Asker Venstre fortsatte å følge opp bransjen gjennom året. Og både 
Alfred Bjørlo og Guri Melby har vært involvert.  
 
Klimasats 
Ola Elvestuen kom til Asker for å møte lokalmedia sammen med Asker Venstres Elisabeth 
Holter-Schøyen, for å snakke om at regjeringen fjernet Klimasatsordningen i sitt forslag til 
statsbudsjett. Klimasats har hatt svært stor betydning for mange prosjekter gjennomført i 
Asker siden den kom i 2016, og har vært en viktig bidragsyter til at Asker har kommet dit vi 
har, på veien mot å bli et lavutslippssamfunn.  
 

Asker Venstre har ellers markert kampen for kollektivtilbudet og spesielt hurtigbåten 
gjennom hele året. Og stått opp for naturen og de som naturlig hører hjemme i naturen som 
ulven som streifet gjennom Asker og hvalrossen Freya som inntok havnene i Asker. 

Ellers har vi hatt besøk av våre stortingspolitikere på flere arrangement i Asker. Ola 
Elvestuen på flere konferanser om Oslofjorden og elbåtkonferansen sammen med 
representanter fra både Asker Venstre og Viken Venstre. Alfred Bjørlo åpnet den aller første 
konferansen Circular startup, på Trafoen i Asker 15. juni. Og Guri Melby var med på 
bedriftsbesøk til Ecofric.  

 

Verv 
Gruppeleder: Elisabeth Holter-Schøyen  
Formannskap Medlem: Elisabeth Holter-Schøyen, 3. vara: Njål Vikdal 
Utvalg for samfunnstjenester Leder: Elisabeth Holter-Schøyen, 3. vara: Jostein Tellnes 
Utvalg for plan og byggesak Nestleder: 1. halvår: Marit H. Meyer 2. halvår: Gro Buttingsrud, 5. vara: 
Jostein Tellnes 
Utvalg for oppvekst Medlem: Njål Vikdal, 3. vara: Gry Bøhmer, 9. vara: Ingvild Nese 
Utvalg for medborgerskap Medlem: Christian Dyresen, 3. vara: Ingvild Nese 
Utvalg for velferd 1 vara: Gro Buttingsrud  
Kontrollutvalget Medlem: Ellen Lysne, 1 vara: Erling Bergsaker 
Klageutvalget Leder: Lasse Thue 
Samarbeidsutvalg Solberg skole: Gro Buttingsrud 
Samarbeidsutvalg Hagaløkka skole: Njål Vikdal 
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ANDRE VERV 

Interkommunalt politisk råd for Asker og Bærum 1. vara: Elisabeth Holter-Schøyen 
KS Fylkesmøte Viken Medlem: Elisabeth Holter-Schøyen, 3. vara: Marit H. Meyer 
 
STIFTELSER OG LEGATER 
Stiftelsen Ungdomsboliger i Asker Personlig vara til styreleder Knut Dyre Haug: Harald Brevig 
Asker kommunes legat Personlig vara til Tor Øistein Vaaland: Ingvild T. Vevatne 
Benny og Torgeir Holtsmarks stiftelse Medlem: Erling Bergsaker 
Hagebrukskandidat Sverre Fr. Isachsens legat Medlem: Gunn-Torill Homme Mathiesen 
Stiftelsen Skogsborg Medlem: Lasse Thue 
Holmsbu Kunstmuseum Henriks Sørensens samlinger Medlem: Christian Dyresen. Vara: Marit H. 
Meyer 
 

REPRESENTANTSKAP/STYRER/RÅD OG UTVALG 

Drammensregionens interkommunale havnevesen, Havnerådet Medlem: Elisabeth Holter-Schøyen 
Vestfjorden avløpsselskap (VEAS), Rådet Medlem: Elisabeth Holter-Schøyen 
Asker og Bærum Vannverk IKS, styret Medlem: Jonas T. Vevatne 
Asker kirkelige fellesråd Medlem: Lasse Thue 
Oslofjorden friluftsråd OF, Årsmøtet Personlig vara til Else Marie T. Rødby: Jonas T. Vevatne 
Oslo og omland friluftsråd, OOF, Årsmøtet Medlem: Ivar Knai 
Lindum Oredalen AS : Tom Lindberg 


